
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

 

ZAPISNIK  

 

 

S telefonske sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane 8. 9. 2021 godine s 

početkom u 21:15 sati.  

 

Sjednica je održana putem konferencijske veze. 

 

Nazočni su: Tihomir Mamić, Eduard Akrap, Damir Zrinšćak, Zvonko Antunović, Ivan Močić 

i Tonči Gregov.  

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

utvrdio da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve odluke 

koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane.  

Za zapisničara je predložen Tonči Gregov. 

Potom je predložen sljedeći: 

 

 

DNEVNI RED 

 

 

1. Natjecateljska sezona 2021/2022  

2. Razno 

 

 

Predloženi Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

Ad 1.) Utvrđeno je da se unatoč volji i naporima natjecateljska sezona 2020/2021 nije mogla 

održati zbog Covid-19 pandemije i mjera koje su za nju vezane. 

S obzirom na bolju situaciju trenutno stanje dopušta organiziranje početka natjecateljske 

sezone 2021/2022, jer ugostiteljski objekti u kojima većina klubova nastupa su trenutno 

otvoreni. 

Predloženo je da se organizira početak natjecateljske sezone s odgođenim rokom uplate 

financijskih sredstava od strane županijskih saveza prema HPS-u do 1.12.2021., kako se 

u slučaju eventualnog prekida sezone prije tog roka ne bi morao izvršavati povrat sredstava. 

Vezano za kategorije igrača predloženo je da se natjecateljsku sezonu 2021/2022 gleda 

kao nastavnu na natjecateljsku sezonu 2019/2020, a prekinutu sezonu 2020/2021 se u 

smislu kategorizacije ne uzima u obzir. 

Nakon rasprave jednoglasno su usvojeni svi navedeni prijedlozi. 

 



Ad 2.) Kao lokacija za 1. Masters turnir spomenut je hotel Frankopan u Dugoj Resi te je 

predsjednik Tihomir Mamić rekao da će ispitati uvjete za održavanje navedenog turnira već u 

listopadu.  

Vezano za klasični pikado zaključeno je da se od HOO-a zatraži prenamjena programskih 

sredstava u cilju nabavke dodatnih meta za klasični pikado (50 komada). Pretpostavka 

je da će u ovoj sezoni biti prijavljeno cca 50 ekipa za natjecanje u klasičnom pikado kroz 

ligaški sustav. 

Donešena je odluka da koordinator za klasični pikado gospodin Slaven Kovačević u suradnji 

sa stegovnom natjecateljskom komisijom HPS-a izradi prijedlog natjecateljskog 

pravilnika za klasični pikado. Do izrade natjecateljskog pravilnika za klasični pikado 

izvršni odbor donosi odluku da se zbog popularizacije klasičnog pikada omogući 

registracija natjecatelja u ekipi neovisno iz kojeg pikado saveza natjecatelj dolazio. 

Donesena je odluka da kotizacija ekipe koja se natječe u klasičnom pikado iznosi 400,00 

kn, zbog fiksnih troškova organizacije državnog prvenstva koji su relativno visoki, a 

iznosi koji se ostvare kroz kotizacije ekipa su nedostatni. 

Vezano za dužnosti koje obavlja Tonči Gregov kao voditelj ureda HPS-a donešena je odluka 

da se još kroz rujan nastavi model smanjenog opsega posla, a od listopada da se opet radi o 

angažmanu kao u periodu veljače, ožujka i travnja. 

Nakon rasprave jednoglasno su usvojeni svi navedeni prijedlozi. 

 

Sjednica je završena u 22:07 sati. 

 

 

 

Tonči Gregov        Tihomir Mamić 

    zapisničar           predsjednik 

 


